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poble està convidat.

El Sr. Alcalde dóna la paraula al regidor de Festes Sr. Ripollés Gas-
có, el qual llegix el següent informe:

La regidoria de Joventut, Festes i Esports presenta les despeses i 
ingressos que es van generar en les festes passades, les festes d’ 
agost de 2007. Aquest equip de govern sempre s’ha caracteritzat 
per la seva transparència i per donar la màxima informació a tots 
els veïns i veïnes de les Coves. L’equip de govern pensa que és bo 
que tant les despeses com els ingressos exclusivament de festes 
estiguen a l’abast de qualsevol veí, i així puga saber el que costen 
les nostres Festes.  

Fa un breu resum de les depeses, que munten un total de 
187.243,20 €.

Detall dels ingressos:

TAULETES 3.540,00
PASSES 10.974,00
ENTRADES I BARRA 36.087,00
PUBLICITAT DEL PROGRAMA DE FESTES 6.475,00
SUBVENCIONS 21.000,00
SUBHASTA DE CADAFALS 12.950,00
TOTAL……………............................................... 91.026,00

Fer manifest l’agraïment de l’ajuntament a totes les persones que 
van col·laborar ja que sense esta participació no s’haurien pogut 
desenvolupar totes els actes.

També comentar que la comissió participativa de festes, té acabat 
el programa d’ enguany, que en breu es podrà consultar a la web 
municipal. Des d’ací també dir que les comissions participatives 
continuen funcionant, que la comissió de festes, ha intentat fer 
unes festes per fomentar la participació de tota la gent en tots els 
actes, i demanar a tota aquella gent que tinga idees per poder 
fer unes festes millors que per favor s’integre en el grup, que les 
portes estan obertes per a tots i que el dia 1 de setembre ens 
tornarem a ficar a treballar.

I a continuació el Sr. Alcalde informa el Ple dels següents as-
sumptes:

1. Contestant a la pregunta que va fer el portaveu del Grup Po-
pular el passat ple ordinari, respecte a quan va costar la màquina 
elevadora, que es va utilitzar en 2007 per a col·locar els ornaments 
als carrers, informar que van ser dos factures, una de 1.415,20 € 
corresponent a la fra. 303118  i l’altra 909,44 € corresponent a la 
factura 303237 de Comercial ORBEL. Totes dos sumen un total 
de 2.324,64 €.

2. Com ja ha comentat la meua companya Fani, hi han hagut nous 
actes vandàlics al poble. Que han atemptant contra dos immobles 
municipals, estos actes ja estan denunciats a la Guàrdia Civil, i 
esperem que es troben als culpables com es van trobar els de les 
últimes gamberrades.

3. El Sr. Alcalde fa una explicació de les subvencions que s’han 
demanat al llarg de l’any, i el resum és: 

Subvencions concedides:

ACCIÓ SUBVENCIONADA. Quantitat sol·licitada. Aprovat
Subvenció equipament, per al local dels jubilats. 4.000 €. 

3.990,00 €.
Ajudes en matèria de serveis socials, Centre de dia. 144.000€. 
21.245,61 €.
EMCORP. 2 socorristes i peó neteja  3 mesos. 11.873,54 €. 
11.873,54 €.
PAMER. 4 peons+encarregat ajuntament. 5 mesos. 
25.942,08 €. 19.199,96 €.
Solicitat manteniment pistes forestals: Camí de la Coloma al 
Mas Eixarca, el Mas de Tarragó al Malpas. 12.000 €. 12.000 €
Díptics+posters+llibre rutes. Promoció de l’ús del valencià. 
2.080 €. 259 €.
Desratització, desinfecció i desinsectació. 469,84 €.
Activitats culturals a l’exercici 2008. Teatre, primavera inter-
cultural. 24.590,20 €. 2.165,06 €.
Restauració i condicionament d’abocadors. 1.498,98 €.

Subvencions denegades:

ACCIÓ SUBVENCIONADA. Quantitat sol·licitada. Aprovat
Ajudes per la millora del mobiliari; Agència de lectura: estan-
teries i un armari. 1.188,78 €. DENEGADA. No es considera 
prioritària. Docv 5784 13/06/08.
Electrificació Mas de La Coloma. 200.000 €. DENEGADA. No 
hi han prous diners i a Les Coves no li toque.

4. En l’últim puntualitzacions al pamflet el PP de les Coves, que 
s’ha fartat de dir mentires, sí, sí mentires, i damunt em tracten a 
mi de mentider. 

En la primera pàgina i textualment afirmen, quan parlen de les obres 
de la carretera “En la actualidad, la subvención está en peligro de 
perderse, como reconoció el propio JNP en la reunión convocada 
el 5 de junio, al no comenzar las obras”, nego rotundament que 
diguérem que la subvenció pugues perdre’s, i demano als regidors 
del Grup Popular que en les xerrades presten més atenció i que 
prenguen millor les notes. 

En la segona pàgina, escriuen, en relació a la planta de LM, “El 
alcalde Jacobo Salvador reconocía en un pleno, a preguntas del 
Grupo Popular que la inauguración se suspendió a causa de faltar 
a su palabra, con lo que ha engañado a la empresa, a la Genera-
litat y, lo que es más grave, a los trabajadores de la firma”, tornen 
a mentir i damunt em tracten a mi de mentider. Essent conscient 
mai he faltat a la meua paraula.

La inauguració, a la que ell li va donar tant de bombo, no es va 
fer perquè l’empresa no té la llicència ambiental, ni d’obertura, 
cosa que Conselleria sap i sabia, ja que ara mateix estem espe-
rant l’informe de Conselleria de Medi Ambient per a poder donar-li 
l’esperada llicència.

6é. MOCIONS D’URGÈNCIA. Abans de passar al punt de 
precs i preguntes, i segons estableix l’article 91.4 del Reglament 
d’Organització Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Lo-
cals, el Sr. Alcalde pregunta si algú dels presents desitja sotmetre 
a la consideració del Ple, per raons d’urgència, algun assumpte no 
comprés en l’ordre del dia.

El Sr. Viol Zaragozà proposa la inclusió per urgència d’una moció 
sobre finançament, i la motiva perquè en el ple anterior el Partit 
Popular reclamava més finançament al govern de la nació perquè 
diuen que és necessari, i ell creu que efectivament és necessari 
un finançament millor, però cal aclarir que el sistema vigent va ser 
aprovat pel Partit Popular i és de veres que ha perjudicat la Co-
munitat Valenciana des que s’aplique, perquè la comunitat ha anat 


